
PROTOKÓŁ NR XV/2020 
z obrad XV sesji Rady Miejskiej w Bieruniu, która odbyła się w dniu 26 listopada 2020 r. 

w trybie zdalnym   
 

 
Obecni: 

1. Radni Rady Miejskiej Bierunia – według załączonej listy obecności (zał. nr 1 protokołu).  
 
 Na stan 15 radnych: obecnych  15 
     nieobecnych    0 
    usprawiedliwionych    0 
 

2. Zastępca Burmistrza Sebastian Macioł, Skarbnik Miasta Dorota Przybyła, Sekretarz Miasta 

Jolanta Sałęga, Radca Prawny Katarzyna Morawska-Paterek, dyrektorzy jednostek 

organizacyjnych, naczelnicy i kierownicy wydziałów (według listy obecności).  

 
Porządek obrad sesji: 
   1. Otwarcie obrad. 

   2. Przyjęcie wniosków do porządku obrad. 

   3. Przyjęcie protokołu z XIV sesji Rady Miejskiej w dniu 29.10.2020 r. 

   4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z realizacji zadań w okresie od 20.10.2020 r. do 16.11.2020 r. 

   5. Informacja o realizacji uchwał z poprzedniej sesji. 

   6. Stanowiska, wnioski i opinie komisji. 

   7. Wolne głosy. 

   8. Strategia Rozwoju Miasta Bierunia. 

   9.  Podatki i opłaty lokalne na 2021 rok.  

 10.  Rozpatrzenie projektów uchwał Rady Miejskiej — według załącznika.  

 11. Blok informacyjny. 

 12. Zakończenie obrad XV sesji Rady Miejskiej w Bieruniu.  

Ad 1 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marcin Nyga działając na podstawie ustawy o samorządzie gminnym  
z dnia 8 marca 1990 r., art. 20 ust. 1 otworzył obrady XV sesji Rady Miejskiej w Bieruniu, które odbyły 
się w zdalnym trybie przy wsparciu systemów informatycznych eSesja oraz Microsoft Teams w związku  
z sytuacją związaną z wirusem COVID-19.  
Na podstawie informacji uzyskanej z systemu informatycznego eSesja stwierdził, że liczba zalogowanych 
do systemu radnych pozwala na prawomocne obradowanie oraz podejmowanie wniosków.  
Przywitał wszystkich uczestniczących zdalnie w obradach sesji rady. 
 
 
Ad 2 
 
Przewodniczący Rady zapytał, czy są wnioski o poszerzenie lub ograniczenie porządku obrad.   
 

Radni nie zgłosili uwag do porządku posiedzenia. 
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Ad 3 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie protokół z XIV sesji Rady Miejskiej, która odbyła 
się w dniu 29.10.2020 r.  

 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin WSTRZ. 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 1 głosów 

Protokół został przyjęty większością głosów. 
 
 
Ad 4 
 
Burmistrz Miasta uzupełnił sprawozdanie z realizacji zadań w okresie od 14.10.2020 r. do 16.11.2020 r., 

które radni otrzymali w formie pisemnej o informacje dotyczące między innymi: zmian kadrowych, 

postępowań przetargowych, zawartych umów,  zakończonych i trwających inwestycji, zadań 

dofinansowanych ze środków zewnętrznych, sukcesie w Ogólnopolskim XVI Rankingu Samorządów, 

sesji Zgromadzenia Górnośląsko-Zagłębiowskiej Metropolii oraz o sytuacji epidemiologicznej  

w mieście.  

 
W czasie dyskusji głos zabrała radna Natalia Grosman, która zapytała o zawarte w sprawozdaniu  
umowy z osobami zatrudnionymi w Urzędzie.  Burmistrz Miasta poinformował, iż są to umowy  
z osobami posiadającymi zadłużenie na rzecz Miasta, które w ten sposób częściowo spłacają dług za 
mieszkanie.   
 
 
Ad 5 
 
Sekretarz Miasta Jolanta Sałęga poinformowała, że uchwały z poprzedniej sesji zostały przekazane do 
nadzoru prawnego Wojewody i Regionalnej Izby Obrachunkowej. Na dzień dzisiejszy nie wpłynęły żadne 
uwagi i zapytania dotyczące podjętych uchwał.  
 
 
Ad 6 
 
Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, Gospodarki, Społecznej, Finansów, Rewizyjnej,  przedstawili 
tematy wiodące oraz wnioski i stanowiska podjęte na posiedzeniach komisji w listopadzie br.,  
bez opinii dotyczących tematu głównego i projektów uchwał będących w porządku obrad dzisiejszej 
sesji.  
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Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji poinformował, że do komisji nie zostały skierowane 
żadne sprawy do rozpatrzenia.  
 
Ad 7 
 
Radna Natalia Grosman zaproponowała następujący wniosek: 
 
Rada Miejska w Bieruniu wnioskuje o przygotowanie na grudniowe posiedzenia komisji do projektu 
budżetu na 2021 r. Plan wydatków i dochodów według paragrafów. 
 
Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś ma jakieś uwagi do zaproponowanego przez radną wniosku,  
a następnie poddał go pod głosowanie.  
 
W trakcie głosowania Skarbnik Miasta spytała czy może odnieść się do zaproponowanego wniosku.  
 
Przewodniczący Rady  poinformował, że z uwagi na trwające głosowanie nie ma już takiej możliwości.  
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie. 
 
 
Ad 8  
 
Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości Łukasz Odelga omówił obecny stan prac 
nad Strategią Rozwoju Miasta Bierunia miedzy innymi: podpisanej umowy z firmą Aleksander Noworól 
Konsulting; wykonanej diagnozy sytuacji społecznej gospodarczej i przestrzennej Bierunia; 
przeprowadzonego badania ankietowego; zaplanowanych warsztatów, przyszłorocznych planów 
dotyczących dokumentu.   
 
Przewodniczący Komisji Finansowej poinformował  o pozytywnej opinii komisji w sprawie Strategii. 
 
Wobec braku głosów w dyskusji nad przedmiotowym tematem, Przewodniczący Rady zaproponował  
i poddał pod głosowanie poniższe stanowisko: 
 
Rada Miejska w Bieruniu zapoznała się stanem zaawansowania prac nad Strategią Rozwoju  Miasta 
Bierunia. 

 
 
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 
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1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

Stanowisko zostało przyjęte jednogłośnie. 
 
Przewodniczący Rady ogłosił 5 minutową przerwę i podziękował wszystkim opuszczającym obrady.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej wznowił obrady po przerwie. 
 
 
Ad 9 
                           

W temacie Podatki i opłaty lokalne na 2021 r. pierwszy głos zabrał Burmistrz Miasta, który 
poinformował między innymi o wprowadzonych, w wyniku konsultacji z przedstawicielami 
przedsiębiorców, autopoprawkach do projekty uchwały w sprawie określenia wysokości stawek 
podatku od nieruchomości w 2021 r. polegających na obniżenie pierwotnie zaproponowanych 
podwyżek stawek podatkowych na 2021 r. o 1 % w zakresie budynków lub ich części związanych z 
prowadzeniem działalności gospodarczej. 
 
Następnie Skarbnik Miasta omówiła wszystkie uchwały dotyczące podatków i o płat lokalnych tj.  
a) w sprawie wprowadzenia opłaty targowej, wysokości dziennych stawek opłaty targowej, zwolnień z 

opłaty targowej, poboru opłaty w drodze inkasa oraz ustalenia terminu płatności dla inkasentów w 
2021 r.; 

b) w sprawie określenia stawek podatku od środków transportowych na rok 2021; 
c) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości w 2021 r., zwolnień z tego 

podatku oraz zarządzenia poboru podatku w drodze inkasa w 2021 r.; 
d) w sprawie poboru podatku rolnego i leśnego w drodze inkasa w 2021 r. 
 
Głos w dyskusji zabrali Burmistrz Miasta oraz radni: Agnieszka Demska-Furgał, Natalia Grosman, Edward 
Andrejczuk, Piotr Świerkosz, Marcin Nyga, Barbara Panek-Bryła, Krystyna Wróbel, którzy poruszyli 
między innymi następujące kwestie: niezadowoleniu z braku udziału wszystkich radnych  
w konsultacjach z przedsiębiorcami i sposobu procedowania uchwał z autopoprawkami; utrzymania  
w 2021 r. stawek podatkowych obowiązujących w 2020 r.;  nieuwzględnienia obniżką wszystkich 
przedsiębiorców;   różnicy między pierwotną uchwałą a autopoprawką oraz wpływów do budżetu gminy 
z podatku od nieruchomości; odpowiedzialnego podejścia radnych do budżetu miasta; trudnej sytuacji 
zarówno przedsiębiorców jak i gminy w czasie pandemii; utrzymania podwyżek podatków o inflację; 
zrozumienie trudnej sytuacji przedsiębiorców; braku komentarza na Komisji Finansów odnośnie 
możliwości pomocy dla przedsiębiorców; odejścia od populizmu i skupienia się na faktach; wykonania 
budżetu i czynników wpływających na jego wysokość.  
 
Burmistrz Miasta udzielił odpowiedzi na poruszone w czasie dyskusji kwestie.   
 



5 
 

Ad 10 
 
Rada przystąpiła do rozpatrzenia projektów uchwał: 
 

a) w sprawie wprowadzenia opłaty targowej, wysokości dziennych stawek opłaty targowej, 
zwolnień z opłaty targowej, poboru opłaty w drodze inkasa oraz ustalenia terminu płatności 
dla inkasentów w 2021 r.; 

 
Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wszystkie projekty uchwały dotyczące podatków i opłat lokalnych na 2021 r. zostały omówione przez 
Skarbnik Miasta w pkt 8. 
 
Przewodniczący Rady poddał uchwałę pod głosowanie. 
 
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

Uchwała Nr XV/1/2020 została podjęta jednogłośnie.  
 
 

b) w sprawie określenia stawek podatku od środków transportowych na rok 2021; 
 
 

Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że opinia komisji jest pozytywna. 
 
Przewodniczący Rady poddał uchwałę pod głosowanie. 
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
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za – 15 głosów  przeciw – 0 głos  wstrzym. – 0 głos 

Uchwała Nr XV/2/2020 została podjęta jednogłośnie. 
 
 
c) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości w 2021 r., zwolnień z tego 
podatku oraz zarządzenia poboru podatku w drodze inkasa w 2021 r.; 
 
Przewodniczący Komisji Finansów poinformowała o pozytywnej opinii w sprawie przedmiotowej 
uchwały.   
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przedmiotową uchwałę. 
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty PRZECIW 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka WSTRZ. 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia PRZECIW 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 12 głosów  przeciw – 2 głosy  wstrzym. –1 głos 

Uchwała Nr XV/3/2020 została podjęta większością głosów.  
 
 

d) w sprawie poboru podatku rolnego i leśnego w drodze inkasa w 2021 r.; 
 
Przewodniczący Komisji Finansów poinformowała o pozytywnej opinii w sprawie przedmiotowej 
uchwały.   
 
Członkowie Rady przystąpili do zaopiniowania uchwały. 
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

Uchwała Nr XV/4/2020 została podjęta jednogłośnie. 
 
 



7 
 

e) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2021; 

 
Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Piotr Ćwiękała  wprowadził  do projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Społecznej poinformowała o pozytywnej opinii w sprawie projektu uchwały. 
 
Wobec braku głosów w dyskusji, Rada przegłosowała uchwałę. 

 
  Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosy  wstrzym. – 0 głosów 

Uchwała Nr XV/5/2020 została podjęta jednogłośnie. 
 
 

f) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony 
Ofiar Przemocy w Rodzinie dla Miasta Bierunia na lata 2021 – 2025; 

 
Do projektu uchwały wprowadził Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej.  
 
Przewodnicząca Komisji Społecznej poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt 
uchwały. 

 
Przewodniczący Rady, wobec braku głosów w dyskusji, poddał uchwałę pod głosowanie: 

 
 

  Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosy  wstrzym. – 0 głosy 

Uchwała Nr XV/6/2020 została podjęta jednogłośnie. 
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g) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2021 -2023; 

 
Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej wprowadził  do projektu uchwały. 
 
Przewodnicząca Komisji Społecznej poinformowała o pozytywnej opinii komisji w sprawie uchwały.  

 
Głos w dyskusji w przedmiotowej sprawie zabrali radni: Barbara Panek-Bryła, Agnieszka Demska-Furgał, 
Piotr Świerkosz, Marcin Nyga, Damian Gerycki poruszyli kwestie dotyczące między innymi funkcji 
rodziny oraz dobrze wykonywanej pracy przez Dyrektora MOPS.  
 
Radny Stanisław Jurecki zaproponował wniosek o zakończenie dyskusji w temacie funkcji rodziny.  
 
Przewodniczący Rady poinformował, że z uwagi na brak dalszych głosów w dyskusji wniosek został 
zrealizowany, a następnie poddał uchwałę pod głosowanie.  

 
  Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara WSTRZ. 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 14 głosów  przeciw – 0 głosy  wstrzym. – 1 głos 

Uchwała Nr XV/7/2020 została podjęta większością głosów. 
 

 
h) w sprawie przyjęcia programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

podmiotami uprawnionymi na 2021 rok; 
 

Do projektu uchwały wprowadziła Inspektor ds. społecznych Anna Mokry.  
 

Przewodnicząca Komisji Społecznej poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany 
przez komisję. 
 
Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady poddał uchwałę pod głosowanie: 
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
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14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

Uchwała Nr XV/8/2020 została podjęta jednogłośnie. 
 
 

i) w sprawie ogłoszenia roku 2021 Rokiem 30–lecia Odrodzenia Samorządności Bierunia; 
 

Projekt uchwały omówił  Burmistrz Miasta. 
 

Przewodniczący Komisji Finansów poinformował o pozytywnej opinii w sprawie projektu uchwały. 
 
Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie uchwałę.  
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

Uchwała Nr XV/9/2020 została podjęta większością głosów. 
 
 

j) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Bierunia na lata 2020-2025; 

 

k)     w sprawie zmian budżetu miasta Bierunia na 2020 rok. 

 

Skarbnik Miasta omówiła przedmiotowe uchwał wraz z wprowadzonymi autopoprawkami. 

 

Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała przedmiotowe 

projekty uchwał przed wniesieniem autopoprawek. 

Przewodnicząca Rady wobec braku głosów w dyskusji, poddała kolejno uchwały pod głosowanie:   
 

 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Bierunia na lata 2020-2025  

z autopoprawką; 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
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9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

Uchwała Nr XV/10/2020 została podjęta większością głosów. 
 
 
 w sprawie zmian budżetu miasta Bierunia na 2020 rok z autopoprawką 

 
c)  Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

Uchwała Nr XV/11/2020 została podjęta większością głosów. 
 
 
Ad 11 
 
Przewodniczący Rady poinformował, że korespondencja, która wpływa do Rady jest na bieżąco 
przekazywana radnym lub jest dostępna w Biurze Rady. 
 
Następnie Dyrektor Bieruńskiego Ośrodka Kultury Joanna Lorenc przedstawiła nowe logo BOK oraz 
poinformowała o planowanym do złożenia do Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego 
projekcie pt. „Bieruński Festiwal Kultury Śląskiej” oraz przyszłorocznych Dniach Bierunia zaplanowanych 
na II tydzień września.  
 
 
Ad 12 
 
Przewodniczący Rady zamknął XV sesję Rady Miejskiej w Bieruniu. 
 
 
Integralną część protokołu stanowi nagranie opublikowane w Biuletynie Informacji Publicznej. 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
Protokołowała:  
Anna Wilk 
 


